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9. TOČKA DNEVNEGA REDA: 

VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

LJUTOMER 

 

Odgovora na vprašanji člana občinskega sveta Damjana Bogdana:  

 

- v zvezi s sprotnim popravilom nedelujoče ulične javne razsvetljave 

Nedelujoča javna razsvetljava se sproti popravlja. Včasih popravilo traja dlje časa zaradi odkrivanja 

napak (napake na električnem omrežju zaradi  mehanskih poškodb) ali se uveljavlja garancija za led 

svetilk. 

 

Pripravil 

Aleš Vaupotič, vodja Režijskega obrata  

 

- v zvezi z namestitvijo talnih led označb ob prehodih za pešce 

Prehodi za pešce se lahko osvetljujejo in označujejo na najrazličnejše načine. Eden izmed možnih 

načinov je tudi ta, ki ste ga predlagali. Ta način se običajno uporablja na prehodih, ki niso 

neposredno v križiščih in na prehodih, ki so dvignjeni s ploščadjo. Imajo pa te lučke eno 

pomanjkljivost in sicer se rade poškodujejo ob pluženju. Vaš predlog bomo imeli v mislih, ko bomo 

pripravljali nove rekonstrukcije cest v naseljih in se posvetovali z izdelovalci projektnih 

dokumentacij o morebitnih dodatnih osvetlitvah ali označitvah prehodov. 

 

Pripravil 

Mitja Kolbl, višji svetovalec  

 

Odgovor na vprašanje članov občinskega sveta Jožeta Klemenčiča in Damjana Bogdana:  

 

-  v zvezi s postavitvijo stacionarnega merilca hitrosti na cesti proti vasi Cezanjevci in na Cesti 

1. slovenskega tabora 

Na pobudo svetnikov je v dopolnjenem predlogu proračuna Občine Ljutomer za leto 2020 planiran 

najem radarja za izvajanje nadzora hitrosti v Občini Ljutomer. Nadzor se bo opravljal tako, kot se 

že opravlja v dveh občinah ustanoviteljicah MIR-a in sicer se bo  najel mobilni radar, ki ga je 

možno prestavljati po različnih lokacijah v občini (ali v avtu ali na stojalu). 
 

Pripravila 

Olga Lukman, medobčinska inšpektorica  

 

Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta Jožeta Paniča  

 

- v zvezi s skladnostjo občinskega odloka o volilnih enotah z veljavno zakonodajo 

 

Seja Statutarno pravne komisije je previdena 28. januarja 2020. Odgovor bo članicam in članom 

občinskega sveta predložen na mizo pred samo sejo občinskega sveta.  

 

Pripravil 

Ciril Magdič, predsednik Statutarno pravne komisije  


